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Collega’s

Willen jullie onderstaand vandaag delen met de juiste personen (artsen/epidemiologen) bij de GGD’en in je regio?

Omdat de manier waarop een inschatting gemaakt wordt van het aantal besmettingen in verpleeghuis sinds

vandaag veranderd is kunnen de cijfers verschillen met vorige week en is de kans op media aandacht aanwezig. Op
zich staat het wel uitgelegd, zowel op dashboard als in regionale PDF wat elke GGD krijgt, maar vanuit het Cib

willen we de GGD’en hier toch even extra op attenderen, zodat ook regionaal men het goed uit kan leggen bij
vragen.

Beste Collega’s

Op verzoek van de afdeling Epi en het LCI willen we onderstaand extra onder jullie aandacht brengen, in verband

met mogelijk media aandacht.

Vanaf vandaag is de methode om besmettingen in verpleeghuizen in te schatten verbeterd, en wordt ook op die

manier weergegeven in het op het landelijke dashboard, maar ook in de regionale PDF die elke GGD krijgt.

Hoe ging het toe nu toe?

Tot nu heeft het RIVM een inschatting gemaakt op basis van individuele meldingen met hun postcode, en een lijst van postcodes
van instellingen, wat het aantal besmettingen in verpleeghuisbewoners en in verpleeghuizen is. Dit was een inschatting, omdat

gegevens over instellingen niet worden meegeleverd bij de melding.

Wat is er veranderd?

Vanaf 1 juli wordt bij een melding gevraagd of de patiént in een instelling woont. Dit geeft een meer betrouwbare schatting van

het aantal gevallen besmettingen in verpleeghuizen. Het aantal bewoners met COVID is nog steeds niet exact te bepalen, omdat

de vraag naar woonomgeving niet altijd wordt beantwoord. Om na te gaan welke locaties besmettingen hebben, wordt nog
steeds de postcode van de patiént gekoppeld aan de lijst van instellingen. Namen van instellingen worden nog steeds niet bij de

melding doorgegeven, en zijn alleen bij de GGD van de patiént beschikbaar.

Wat is het effect?

Het gebruik van de ‘nieuwe’ methode levert bijna geen verschil in de aantallen voor het aantal positief geteste bewoners en het

aantal sterfgevallen in verpleeghuizen. Wel is er sprake van een verschil van het aantal locaties met een besmetting. Op basis

van de verbeterde methode komt dit getal lager uit.


